
Dagsorden til GSM i Der findes en løsning d.26.05.19 Finlandsvej 79      
(Aktiv klynge), 7100 Vejle.  

Klokken 10.00 – 13.00. 

Deltagere: 

 

Sindsrobønnen 

Læs 1. og 2. Tradition 

Indførelse af 5. Koncept 

5. koncept: I hele vores struktur bør 
opretholde en traditionsmæssig 

"klageret", sådan at vi altid sikrer os, at 
et mindretals mening bliver hørt og 

personlige klager bliver omhyggeligt 
vurderet. 

 
 

1. Valg af ordstyrer samt indsættelse af rygepauser for dette møde: 

 

2. Godkendelse af referat. 

a. Godkendt 

 

3. Kassereren beretter: Saldo i kontanter: Kr. 1004,50 og kr. 13 991,13,-   i 

banken. 

 

4. Diverse valg: 

Når man har en servicepost, har man ansvaret for, at det bliver gjort – 

man informerer ikke – man sørger for, at en anden udfører posten. 

Vi læser servicepost-beskrivelserne op til hver valgt servicepost. Både til 

GSM og forretningsmøder. 

 

a)  Rumansvarlig: Mandag: Oscar                   Torsdag:  Rasmus 

b)  Kasserer, herunder banken og  Møntansvarlig Steen (aug. 2018):  

c)  Mødeleder Mandage (3 mdr.): Oscar        Mødeleder Torsdage (3 

mdr.): Betina  

d)  Madholdet :  3 ansvarlige (3 mdr.): Christian, Steen (Oscar finder den 

03. på næste forrretningsmøde)  

e)  Sponsorbank (3 mdr.): JFK  

f)  Sekretær/hjemmeside 3 mdr: JFK  

 



g)  Info i forhold til klyngen og parkering fra august 2018: Oscar og Anders 

h)  Sociale arrangementer: 2 personer (3 mdr.), herunder jule- og 

påskefrokost: 

Betina og Oscar  

 

GSM tager ansvar for rengøring (rengøring 2 gange i måneden) 

Vaskegulv- køkken – toiletter. Det er stadig den Rumansvarlige som kikker 

efter lokalerne efter møderne. Der vælges 3 personer som er ansvarlige 

en måned af gangen. 

Juni: Juli: August: Steen, Niels, Betina  

i) Kodning af nøgler – altid først i januar. 

j) Hvor og hvornår skal næste GSM afholdes: 25.08-2019 

k)  Brød til næste GSM: Betina, Pålæg til næste GSM: Betina  

a.  Beretning fra Regionsmedlem. 

AA Finlandsvej er ansvarlige for afholdelse af regionsmøde 28-

september Festlokale på Moldevej kl. 10.00-14.00 

b. Steen sætter det som punkt næste gang.  
 

5. Hvor mange penge vil vi sende til Region Midtjylland i denne periode?  

a. Vi har små 2600,- at sende til regionen (Vi behandler punkt 13 

sammen med punkt 5)  

b. Vi sender 2000,- til konvent i Århus, og sender 600,- Regionen  

 

Herunder tages hensyn til banksaldo, kommende arrangementer og 

eventuelle andre fremadrettede udgifter.(10% af hattepenge til SBS) 

 

Der skal være mere end 4000(2000kr i kontanter og 2000 i bankreserve) 

hvis vi skal sende noget til Region Midtjylland.  

Opsparing til arrangementer holdes separat og tæller ikke med.  

Man tager kontantbeholdningen + bankreserve – 10% Det som står 

tilbage over 4000 sendes til regionen. 

 

 

 

 

 

 

 



 

6. Hvordan har gruppeånden det? (Kan vi gøre det endnu bedre?) 

Herunder forventnings afstemning. Hvad kan vi forvente af hinanden/ 

hvad I kan forvente fra mig fremover? 
 

Forventningsafstemning på GSM – Der findes en løsning. 

Karin: Gruppeånden er god. Mangler kvinder I grupperne. Kommer fast 

om mandagen og forsøger at komme om torsdagen. Har det godt i 

gruppen. 

Oscar: Har det godt i gruppen. Vi skal have tålmodig med nogle af 

nykommerne. Lure af hvor de er før vi stiller krav. Kommer mandag og 

torsdag så vidt muligt.  

Steen: Vi har fået godt greb om nykommerne, og gruppeånden har det 

godt. Kommer om mandagene, og nogen gange om torsdagene. 

Ærgerligt at andre der låner lokalet ikke har de samme forpligtelser 

overfor lokalet, som vi har.  Vi skal hanke om i at Te og kaffe manden 

indkøber til de ting vi mangler til lokalerne.   

Niels: Svært med gruppeånden. Mangler workshop, og mere action. 

Gruppen er god for nykommere. Kommer hver mandag. Kommer til at 

knibe om torsdagen.  

Rasmus: Gruppen fungerer godt, Vi er gode til vores nykommere. 

Kommer mandag og torsdag så vist mulig. Er ikke helt på toppen, men 

gør hvad han kan. Hensyn til dem der har udfordringer. Mere store bog i 

møderne, og 1,2, 3 trin workshops.  

Betina: Jeg er glad for gruppen, men jeg er ked af 3 ting. Jeg er ked af 

at rengøringen skal fylde så meget for os. Jeg er ked af, når folk ikke 

melder fra til GSM og tilbyder at tage poster, så vi skal sidde at kæmpe 

om at fordele poster, og jeg er ked af, at man ikke tager ansvar for 

fælles beslutninger, selvom man er uenig.  

 

 

Vi kan bestræbe os på at fungere som en åndelig enhed og praktisere 

de 12.trin i alt hvad vi foretager os. Vi kan fremstå som en enhed på 

trods af uenigheder og vi kan være ydmyg overfor de beslutninger der 

bliver taget i gruppen. 

 

Det er et personligt ansvar at prioritere AA og gruppen, samt at være 

med til at beslutninger bliver overholdt og effektueret. 

  



Vi kan værne om gruppen og dens medlemmer og være vores ansvar 

bevidst, dels for at undgå splid i gruppen men også for at undgå 

skadeligt sladder. 

 

Som del af forventningsafstemningen kan man udtrykke hvilke 

personlige resurser man kan bidrage med i de næste 3 måneder. Vi kan 

alle bidrage mere eller mindre i perioder og vi bør have respekt for at 

hver enkelte gør hvad man kan. 

  

Der kan være mange årsager til at man ikke kan være så aktiv i gruppen 

i en periode, det kan derfor skabe tryghed i gruppen hvis man bare kort 

orientere herom. 

  

Der kan der udover gives udtryk for, om der skal strammes op på 

serviceposterne eller man kan komme med forbedringer til samme. 

 

7. Nye kræfter til madhold(Niels) 

a. Vi skal blive bedre til at spørge nykommere om de ønsker at blive 

en del af madholdet 

b. Der skal minimum være en kendt oldtimer i køkkenet 

 

8. Skal gruppen søge nye lokaler(Oscar) 

a. Oscar har et konkret forslag. Vor frelsers kirke. Oscar vil gerne 

have lov til at tage den store bog med og aflevere den til kirken, 

hvilket gruppen siger ja til.  

b. Oscar vil undersøge pris, rum/skab til opbevaring, køkken, 

parkering, sidelokaler OG OM de vil have os. Derefter vil han 

indkalde til ekstraordinært GSM måde.  

 

9. Redigering af trin-papirer - specifikt 2.Trin(Oscar) 

a. Oscar forslår at vi nedsætter en gruppe, som kan revidere 2. trins 

papire til sponsier. Der er enighed om at papirerne er for tunge. 

b. Oscar, Steen og Betina vil gerne revidere 2. trin til godkendelse 

ved næste GSM 

 

10. Senilix-punkt(Oscar) Konvent 

a. Mener at gruppen er stærk nok til at vi afholder et konvent i løftet 

af efteråret 2019 eller foråret 2020. Evt. indlede et samarbejde 

med de andre grupper i Vejle  



b. Steen synes, at det er en god ide, men mener det skal bære vores 

eget præg.  

c. Oscar, Niels er tovholdere for at indlede samarbejde med de 

andre grupper i Vejle med henblik på afholdelse af konvent i 

foråret 2020.  

 

11.  Akut beredskab til 12.trins arbejde(Niels) 

a. Niels føler, at han har svært ved at få fat i nogen fra gruppen 

såfremt, han bliver kontaktet af vagttelefonen.  

b. Karin vil gerne deltage i akut-beredskabet  

c. Niels begynder en rundspørge 

 

12.  Er det kun mig der bliver forstyrret over at man begynder at skramle 

med tasker og penge og lader hatten gå rundt inden mødeafslutningen 

er læst færdig? – Jeg syntes tit jeg har brug for at fordøje det delte og 

bruger tiden der til en kort refleksion.(Jesper) 

a. Mødelederen skal sørge for ro. Mødet skal begynde til tiden. 

Mødelederen afslutter delingerne 5 minutter før, så der er tid til at 

hatten og papirerne kan samles sammen INDEN sindsrobønnen.  

 

13.  Vi er tidligere blevet enige om at bidrage til forskellige konventer, i 

August er der Århus Int. Konvent – Hvad kan vi bidrage med?(Jesper) 

a. Se punkt 5. 

 

 

   Eventuelt.  (Der kan kun rejses forslag til drøftelse under eventuelt, 

  der kan ikke træffes beslutninger). 

 

 
 

Kl. 13.00 – SINDSROBØNNEN… 

Gør en god dag!  


